
Protokoll fört vid styrelsemöte i Sänghs

Närvarande:

Christer Andersson, ordförande (CA)

David Lau rell, kassör (DL)

Annika Karlsson, sekreterare (AK)

Lars-Göran Thelin, su ppleant

Roland Lundin, suppleant

Telia

bys samfä ll igh et 2017 -LO-LI

Telia kommer att höra av sig till David med nytt avtalsförslag inom kort.

Lampor i marken på torg 1

Anders Ahlberg ska återkomma gällande pris på uppdaterad version av lam pkonstrul<tionen

på torg 1. Även gällande prisuppgift för utbyte av befintliga lampor till LED. (CA påminner

Anders)

TTA

TTA indexering för 2018? (DL kontaktar TTA för info). Träden ska klippas så snart löven har

fallit. lnfo skickas ut till samtliga medlemmar om trädklippning (action AK).

Avgift november

David påminner om inbetalning (mail till medlemmarna).

Nästa års stämma

Förslag på datum till nästa års stämma är 4 april. Lokal kollas och bokas (CA kollar med

Marie Svensson). Nästa styrelsemöte äger rum L4 december hos David. (CA förbereder

agenda och samordnar inbjudan med AK).

Alla i styrelsen får i uppgift tills nästa möte att fundera på om de villfortsätta i styrelsen

nästa år. Förberedelser för valberednlngen görs under mötet i december.
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